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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over het blenden van stookolie.
(Ingezonden 16 oktober 2009)

1
Heeft Nederland de herziening van
Annex VI van het MARPOL
(International convention for the
Prevention of Pollution From Ships)
verdrag geratificeerd? Wordt deze
herziening vastgelegd in Nederlandse
wetgeving? Zo ja, wanneer? Zo nee,
waarom niet?1

2
Onderschrijft u de vaststelling van het
RIVM (Rijksinstituut voor
Volksgezondheid en Milieu) in 2008
dat er geen wettelijke regeling is voor
het blenden van olie, residuen en
destillaten?

3
Welke hiaten in de wetgeving om het
ongewenst wegwerken van afval via
blenden in scheepsbrandstof op te
sporen komt de VROM-Inspectie in de
praktijk tegen? Kunt u die informatie
met ons delen? Zo nee, waarom niet?

4
Kunt u uiteenzetten welke
restproducten er in Nederland mogen
worden gemengd in brandstoffen
voor zeescheepvaart? Voldoet deze
vorm van verwerking aan de
minimumstandaarden die voor deze
afvalstromen gelden?

5
Hoeveel als blendmiddel toegepaste
afvalstromen zijn afkomstig uit
Nederland en hoeveel worden
geïmporteerd? Wie controleert deze
toegepaste blendmiddelen? Vindt
controle plaats op criteria anders dan
het zwavelgehalte? Zo ja, welke?

6
Hoe vaak leidt een handhavend
optreden tot sancties? Hoe vaak
worden die sancties aangevochten
door de overtreder? Hoe vaak wordt
de overtreder in het gelijk gesteld en
wat heeft de samenleving dat tot nu
toe gekost?

7
Was voor de lading aan boord van de
Adafera een importbeschikking
afgegeven? Zo ja, met welke
bestemming? Wat was de aanleiding
voor de VROM-Inspectie om de
lading te controleren?

8
Is voor het verschepen terug naar
Amerika van een restant van de als
afval gekenmerkte lading een
exportbeschikking afgegeven? Met
welke bestemming? Voldeed deze
bestemming aan de
minimumstandaard voor deze
afvalstroom? Is het afval ook als
zodanig verwerkt?

9
Is het deel van het afval afkomstig
van de Adafera, dat via North
Refinery is verwerkt, volgens de
minimumstandaard verwerkt? Zo ja

waar, door wie en op welke wijze?
Kunt u de route die het afval aflegt
beschrijven?

1 Naar aanleiding van hiaten in de
beantwoording van mondelinge vragen van
13 oktober 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 9 november 2009)

Op 16 oktober 2009 zijn Kamervragen
gesteld over het blenden van
stookolie. Het beantwoorden van de
vragen vergt meer tijd en ik zeg u toe
dat de vragen beantwoord zullen zijn
op 20 november 2009.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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